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Geacht college,

Het vorenvermeld antwoord wekt bij ons enige zorg over de mogelijke ontwikkeling van nieuwe 
ligplaatsen in het Hoendiep ter hoogte van het voormalige Suikerfabriekterrein.

Op zichzelf begrijpen wij uw standpunt wat betreft de bewoner-eigenaar Schultz aan Energieweg 
1011 alsmede de beperking die voor Energieweg 1003 geldt. Wij willen u niettemin in herinnering 
brengen dat de toenmalige Suiker-Zes (nu nog vier) een beperking kregen opgelegd omdat bij de 
toen nog functionerende Suikerfabriek de vrees bestond dat bewoners van de boten mogelijk 
bezwaar zouden aantekenen op grond van de milieuwetgeving waardoor uitbreiding moeilijk zou 
worden.
Nadat duidelijk was geworden dat de Suikerfabriek zou worden gesaneerd en de bedrijfsactiviteiten 
beëindigd, was er geen formeel beletsel meer om de ligplaatsen van de Suiker-Vier weer in ere te 
herstellen. Naar onze mening zou dat nog steeds kunnen en moeten en daar heeft het WCG dan ook 
al eerder op aangedrongen.
In dit verband willen wij ook wijzen op het feit dat bij de telling van ligplaatsen in oktober 2010, 
met namens de gemeente Anne Helbig en Imke de Vries deze vier ligplaatsen als volwaardige 
ligplaatsen zijn meegeteld. Uit de hier aangehaalde brief moeten wij opmaken dat deze telling dus 
gecorrigeerd dient te worden naar 432. Daaruit volgt dan ook weer dat het aantal vergunde 
ligplaatsen waarvan de gemeenteraad vindt dat die minimaal aanwezig moeten zijn niettemin op 
434 uitkomt vanwege twee nieuw aangelegde ligplaatsen aan de Hoornse Dijk.

Wat ons echter nog meer zorgen baart is de volgende zinsnede:
“Naar verwachting is er over circa 15 jaar duidelijkheid over het definitieve gebruik van de 
terreinen van de voormalige Suikerunie”.
Hieruit blijkt dat een inmiddels een bekende vergissing wordt herhaald, namelijk dat het Hoendiep 
als zodanig behoort bij de Suikerfabriekterreinen. Wij willen u er, ongetwijfeld ten overvloede, op 
wijzen dat het Hoendiep een vaarweg is die thans (nog) in beheer en eigendom is van de provincie 
Groningen. Wij zijn op de hoogte van het feit dat er onderhandelingen gaande zijn tussen provincie 
en gemeente om het beheer over te dragen. Ongeacht die uitkomst en ongeacht de ontwikkelingen 
op de terreinen van de Suikerfabriek, achten wij het mogelijk en gewenst om uitbreiding van 
ligplaatsen in het Hoendiep niet te laten afhangen van de ontwikkelingen op de terreinen van de 
voormalige Suikerfabriek.



Gelet op de huidige stand van zaken van 434 ligplaatsen, waarbij:

• ligplaatsen die al onterecht zijn opgekocht voor de tram niet worden vergund 
• ligplaatsen  dreigen te verdwijnen in de Diepenring vanwege de aanleg van het tramtracé bij 

de Steentilbrug
• ligplaatsen dreigen te verdwijnen vanwege de algehele cosmetische aanpak van de 

Diepenring
• ligplaatsen dreigen te verdwijnen ten gevolge van  het “vastgestelde 5 meter-beleid”
• ligplaatsen dreigen te verdwijnen vanwege infrastructurele maatregelen rond het tramtracé 

aan de Oosterhamrikkade 
• de onzekere situatie rond de Noorderhaven waar mensen wachten op ligplaatsen

gevoegd bij het in het collegeprogramma uitgesproken voornemen om nieuwe ligplaatsen te 
realiseren :

blz. 17: In Groningen is er vraag naar meer ligplaatsen voor woonboten. 
In het Hoendiep, bij de voormalige Suikerunie, is ruimte voor nieuwe 
ligplaatsen.) 

is het ongewenst om in de voornoemde brief deze afwachtende houding aan te nemen en het 
realiseren van ligplaatsen afhankelijk te maken van lange termijn ontwikkelingen.

Het WCG heeft in het verleden al meerdere malen gepleit voor geïntegreerde ontwikkeling van 
liggebieden bijvoorbeeld in samenhang met woningbouw en wijkontwikkeling. Maar gelet op de 
urgentie gezien de hier genoemde opsomming, zijn wij van mening dat op zeer korte termijn de 
mogelijkheid tot het realiseren van nieuwe ligplaatsen in het Hoendiep zijn beslag zal moeten 
krijgen. Het zou daarbij tevens van realisme getuigen om de Suiker-Vier alvast weer in het bestand 
van vergunde ligplaatsen (zonder beklemming) op te nemen. Daarmee is voorlopig voldaan aan de 
opdracht van de gemeenteraad en beschikken vier eigenaren over een vergelijkbare rechtszekerheid 
als de overige vergunninghouders binnen de stad Groningen.

Erop vertrouwend dat u onze visie deelt en de nodige maatregelen zult treffen, verblijven wij,

Met vriendelijke groet

Bestuur Woonschepencomité Groningen

(w.g. Klaas Koetje)


